

Date: 23/02/2020

التاريخ: 2020/02/23

Reference: LD/B/FS/20/04

المرجع: LD/B/FS/20/04

Mr. / Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President & Chief Operations Officer
Dubai Financial Market
Dubai-United Arab Emirates

سعادة السيد / حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي-رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Drake and Scull International PJSC
Results of General Assembly Meeting

نتائج اجتماع الجمعية العمومية
لشركة دريك اند سكل إنترناشيونال ش.م.ع (شركة مساهمة عامة)

In reference to the abovementioned subject, we would like to inform you that the General Assembly Meeting of Drake and Scull International PJSC was held on Thursday 20 Feb 2020 at The Oberoi Hotel, Business Bay, Dubai at 12:00pm to discuss and approve the agenda items which was disclosed before. Furthermore, a number of shareholders who own more than 10% of the share capital of the company requested the General Assembly to add a new item to the agenda. The item was accepted by the chairman of the meeting and it was listed under number (4) in the agenda.

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود أن نحيط سيادتكم علما بأن شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. ("الشركة") قد عقدت اجتماع الجمعية العمومية يوم الخميس الموافق 20/02/2020 في فندق ذا أوبروي، الخليج التجاري، دبي. وذلك للنظر في جدول الأعمال الذي تم الإفصاح عنه سابقا، هذا وقد طلب مساهمين في الشركة يملكون أكثر من 10% من رأسمال الشركة إضافة بند جديد الى جدول الأعمال السابق والذي وافق رئيس الجلسة على اضافته الى جدول الأعمال تحت بند رقم 4.

The agenda of the General Assembly after adding the new item:

جدول اعمال الجمعية العمومية بعد اضافة البند الجديد:

1. Elect 2 new board members to replace the 2 board members who resigned and continue the duration of the mandate of the resigned members.
 - **Resolution:** The majority voted to elect Mr. Khalifa Al Remeithi and Mr. Rashid Al Falasi as the 2 new board members to replace the 2 board members that resigned and continue the duration of the mandate of the resigned members.

1. انتخاب عضوين جديدين لمجلس الادارة ليحلوا مكان العضوين المستقيلين و يكملوا فترة ولايتهم.

- **قرار:** تم التصويت بالأغلبية على تعيين السيد / خليفة عتيق الرميثي والسيد / راشد عبدالله الفلاسي كعضوين جديدين لمجلس الادارة ليحلوا مكان العضوين المستقيلين و يكملوا فترة ولايتهم.

2. Inform the shareholders about the latest developments related to the investigations conducted by the Company against the previous executive management.

- **Resolution:** Shareholders were informed about the latest developments related to the investigations conducted by the Company against the previous executive management.

3. **Special Resolution:** The amendment of Article (41) of the Company's Articles of Association which relates to the mechanism of sending General Assembly invitations to shareholders in the future.

- **Resolution:** The majority approved the amendment of Article (41) of the Company's Articles of Association.

4. **Special Resolution:** The amendment of Article (65) of the Company's Articles of Association which, relates to holding a General Assembly for the Company's creditors to deliberate and approve the debt restructuring plan, subject to SCA's approval.

- **Resolution:** The majority approved the amendment of Article (65) of the Company's Articles of Association, which is still subject to SCA's approval.

2. اعلام السادة مساهمي الشركة باخر التطورات المتعلقة بالتحقيقات التي تجريها الشركة مع الادارة التنفيذية السابقة للشركة.

- تم إعلام السادة المساهمين بأخر التطورات المتعلقة بالتحقيقات التي تجريها الشركة مع الادارة التنفيذية السابقة للشركة.

3. **قرار خاص:** تعديل المادة رقم (41) من النظام الأساسي لشركة دريك أند سكل والذي يتعلق بآلية توجيه الدعوات إلى المساهمين لحضور اجتماعات الجمعية العمومية في المستقبل.

- **قرار:** تمت الموافقة بالأغلبية على تعديل المادة رقم (41) من النظام الأساسي للشركة.

4. **قرار خاص:** تعديل المادة رقم (65) من النظام الأساسي لشركة دريك أند سكل بحيث يتم دعوة الجمعية العمومية لجميع دائي الشركة للنظر في خطة معالجة الديون والموافقة عليها، على أن يخضع هذا البند الجديد لموافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.

- **قرار:** تمت الموافقة بالأغلبية على تعديل المادة رقم (65) من النظام الأساسي بعد الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.

Sincerely yours,,,

Nader Mugbil
Investor Relations Officer

Drake & Scull International PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

نادرمقبل

مسؤول علاقات المستثمرين

شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع



Drake & Scull International PJSC

P.O. Box 65794 Dubai - United Arab Emirates Tel: +971 444 63 444 Fax: +971 455 14 854
www.drakescull.com

